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Den 23. marts 2017 

 

 

Miljø- og fødevareministerens besvarelse af spørgsmål nr. 524 (MOF alm. del) stillet 24. februar 2017 

efter ønske fra Maria Gjerding (EL). 

Spørgsmål nr. 524 

”Finder ministeren, at det er rimeligt, at der fjernes så store mængder af biomasse fra skovene, når 

EU-Kommissionen i en miljøvurdering, jf. (SWD(2016)418 final) har fastslået, at afbrændingerne 

heraf ikke er CO-2 neutralt på det korte sigt?” 

Svar 

Jeg er enig i, at øget brug af biomasse til energi kan medføre udfordringer, herunder i forhold til CO2-

påvirkningen. Det er vigtigt, at udnyttelsen sker på et bæredygtigt grundlag, og af samme grund er 

regeringen positiv over for et fokus på bæredygtighedskriterier for bioenergi på EU-niveau.  

 

Regeringen har behov for at analysere Kommissionens samlede forslag nærmere, førend der kan 

fastlægges en konkret holdning hertil.   
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